
İSTANBUL KÜLTÜR ÜNİVERSİTESİ  

BİLGİ SİSTEMLERİ VE TEKNOLOJİLERİ DAİRE BAŞKANLIĞI  

KALİTE KOMİSYONU TOPLANTISI  

Toplantı No: 2024/1  

Toplantı Tarihi: 15 Şubat 2024  

Toplantı Saati: 11.00  

Toplantı Yeri: Basın Ekspres Yerleşkesi BST Sistem Grubu Odası  

  

  

   

Toplantıya Katılanlar  

  

• Y. Onur Candaş – Başkan  

• Ahmet Gökhan Uluçay - Üye  

• Ahmet Aygün Yılmaz – Üye  

• Murat Kaya – Üye  

• Barış Dereli – Üye  

  

Toplantı gündemi   

1. Faaliyet Planı kapsamındaki faaliyetlerin ara değerlendirilmesi (tamamlanan/ 

tamamlanamayan)  

2. 2023-2024 Bahar Yarıyılı faaliyetlerinin belirlenmesi.  

3. Diğer   

4. Üyelerin görüş ve önerilerinin dinlenmesi.  

 

Bilgi Sistemleri ve Teknolojileri Daire Başkanlığı Kalite Komisyonu Toplantısı:  

1)   

• IKU_ALL mail grubunun güncel hale getirilmesi (tamamlandı)  

• Daire başkanları ve Genel Sekreterlik ile Elektronik Denetim toplantısına katılındı. 

• Şirinevler Yerleşkesinin Internet hızı 300 Mbps'ye çıkarıldı. 

• Ataköy-Yenibosna Kız Yurdu ağ bağlantısı 200 Mbps'ye çıkarıldı. 

• Kurumsal İletişim Birimi’nin kullandığı veri depolama cihazının değişimi (tamamlandı) 

• Laboratuvar ve dersliklerdeki projeksiyon kontrolü (Tamamlandı) 

• Hibrit sınıflarındaki kamera mikrofon ve bilgisayar kontrolü  Bilgisayar Laboratuvarında 

bulunan bilgisayarın kontrolü (Tamamlandı)  

• YÖK denetlemeleri için gerekli altyapının hazırlanması (tamamlandı)  

• Sızma testi hizmetinin alınması (tamamlandı) 

• Geleceğin iş gücü yaratılırken, tüm belirsizlikler karşısında kişilerin yeteneklerini yeni 

baştan yaratmalarını ve performanslarını yönetmelerini sağlayan bir mobil platform olan 



PUMA’nın öğrencilerimizin hizmetine açılması. (lansmanı yapıldı, pilot çalışmaları 

başladı) 

2)   

• Üniversite bünyesindeki elektronik ekipmandan sayısının tespit edilmesi ve efektif 

şekilde kullanılması amacıyla envanter sayımının yapılması planlanmaktadır.  

• Veri güvenliği, teknik aksaklıklardan kaynaklanabilecek veri kaybının önüne geçmek ve 

gelişen teknolojiye ayak uydurmak amacıyla sistemlerimizin gereksinim duyduğu veri 

yedekleme yazılımının değiştirilmesi planlanmaktadır.  

3)   

•  Dersliklerde bulunan projeksiyon cihazlarının kumandalarının sürekli kaybolması 

nedeniyle bölüm/programlardan gelen şikayetler üzerinde çözüm üretilmesi konusunda 

tartışıldı ve sorunun çözümü konusunda Murat Kaya görevlendirildi.  

4)   

Üyelerin görüş ve önerileri dinlenerek bir sonraki toplantının 2024 Haziran ayının ilk 

çeyreğinde yapılması kararlaştırıldı.  

  


